
Referat fra FAU-møte 26.01.22 Oserød skole 

  

Møtet ble gjennomført på Teams. 

Tilstede: Anniken Braute Gunleiksrud (6.trinn), Hege Asp (7.trinn) Kari Skaalvik (rektor), Sandra 
Kirkevold Røed (5.trinn), Jan Kristian Kjølstad (4.trinn), Mette Tøraasen (2.trinn), Marthe Foyn 
Bredstrup (1.trinn) og Anne Birgitte Maltau (3.trinn). 

  

  

Sak 1: Rektor orienterer 

•        Nyttårskonserten utgår 

o   Tar ikke sjansen på å samle alle pga smittesituasjonen. Alt elevene har øvd på og 
planlagt, Kan evt brukes på Oserøddagen istedenfor. 

•        Reflekskampanjen 

o   Oppfølging av reflekskampanjen med telling av hvor mange av elevene som har på seg 

refleks om morgenen, har ikke vært mulig å prioritere pga. mange ekstra oppgaver for de 
ansatte som følge av korona. 

•        Status covid 

o   Tilbake på grønt nivå, men prøver å ikke blande klasser for mye.  

o   Skolen deler ut tester til elevene. Ved behov for ekstra tester, kan gratis tester 
bestilles på helsenorge.no. 

o   Oppfordrer alle til følge skolens testregime, med testing av elevene hver mandag og 
torsdag. 

o   Fortsatt høyt sykefravær blant de ansatte på skolen. Med mange vikarer, er det 
vanskelig å gi de mest sårbare barna oppfølgingen med kjente voksne til enhver tid, men 
de blir prioritert. 

o   Får god hjelp av studentene som er i praksis på skolen. 

•        Fysisk Aktiv Læring (FAL) 

o   Fortsatt fokus på FAL. Oppleves som en god metode. Mye aktivitet på alle trinn bl.a. i 
aulaen. 

•        Nye ipader og pcer 

http://helsenorge.no/


o   Skolen har kjøpt inn en del nye ipader til 1. og 2.trinn, samt 20 ekstra pcer, som gjør at 

skolen nå har en pc pr elev på 5.-7.trinn. 4 trinn står for tur neste gang. Har vært 
utfordring med levering av pcer.  

o   Workshop med lærerne til uken for å heve den digitale kompetansen ift. god bruk av 
pc / ipad i undervisningen.  

  

Sak 2: Status komiteer 17.mai og Oserøddagen 

•        17.mai komiteen 

o   Dag som ledet komiteen i 2019, tar initiativ til det første møtet.  

•        Oserøddagen 

o   Har nok frivillige til komiteen. Det planlegges et oppstartsmøte ganske snart. 

Sak 3: Reflekskampanjen 

Planlegger å gjenbruke hele eller deler av videohilsenen fra i fjor, som premie etter endt kampanje. 
Hvis mulig å samles i større grupper, kan den vises i aulaen siste dag før vinterferien.  

 
Sak 4: Status søknad 

Venter svar fra Sparebankstiftelsen i mars, på søknad om finansiering av pumptrackbane i 
skolegården.  

 
Kari sjekker om huskekatalogene som ble bestilt i høst har kommet. Vurderer om det skal sendes inn 
en søknad om finansiering til Sparebankstiftelsen innen neste søknadsfrist 1.mars. 

 
Kari sender FAU en liste med hva skolen ønsker seg av andre ting relatert til bl.a. FAL-aktiviteter i 
skolegården og inne. 

  

Sak 5: Eventuelt 

•        Merking av parkeringsplasser 

o   Kari minner vaktmester på behovet for oppmerking. 

•        Er det voksne til stede i store skolegård før skolen starter om morgenen? 

o   Ja, det er voksne til stede i skolegården før skolen starter. 



•        Neste FAU-møte 

o   Onsdag 16.februar kl 18 på Oserød.  

 


